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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  БРУСАРЦИ 
 

            3680 гр.БРУСАРЦИ, ул.„Георги Димитров“ № 85,  тел. 09783 / 22-11, факс. 09783 / 29-11, 
 www.brusartsi.com, e-mail: zbg@abv.bg, CvetelinaBorislavova@gmail.com  

 
Препис-извлечение! 

  
П Р О Т О К О Л  

№ 3 
 

Днес, 08.12.2011 г. от 13:00 ч. в заседателната зала на Общинска администрация се 
проведе заседание на Общински съвет. 
Присъстваха: 

1. Катя Крумова Додева - Председател  
2. Асен Димитров Арсенов 
3. Валери Любенов Тодоров 
4. Валентин Петров Василев  
5. Вельо Цветанов Велев 
6. Георги Димитров Ценов 
7. Деми Борисов Димитров  
8. Димитър Маринов Митов 
9. Йордан Владиславов Йорданов 
10. Лилия Владимирова Петрова 
11. Славчо Кирилов Славчев 
12. Цветана Иванова Живкова 
13. Юлия Робинзонова Каменова 

В заседанието взеха участие:  
Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци; 
Наталия Руменова Димитрова – Зам. Кмет Община Брусарци; 
Петър Цветков Димитров – Зам. Кмет Община Брусарци; 
Емилия Алексиева Иванова – Директор Дирекция „АИО и ФСД”; 
Христлена Асенова Цветанова – Директор Дирекция „ОТСИПХД”; 
Галина Арсенова Владиславова – Секретар Община Брусарци; 

      Бистра Димитрова Борисова – Ст. Експерт „ОС, ПСД, К и СД”; 
Поля Рангелова Петрова – Гл. Експерт „ФСД”; 
Василка Костадинова Илиева – Ст. Специалист „Бюджет и финанси”; 
Кмет с. Смирненски – Бойка Георгиева Христова; 
Кмет с. Крива бара – Петър Борисов Спасов;  
Кмет с. Дондуково – Румен Йосифов Савов; 
Кмет с. Василовци – Огнян Иринов Йорданов; 
Кметски наместник Буковец – Кръсто Цаков Георгиев; 
Кметски наместник Княжева махала – Николай Малинов Никитов; 
Граждани. 
 
 

КАТЯ ДОДЕВА - ПРЕДСЕДАТЕЛ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ: Дами и господа, откривам 
заседанието на Общински съвет Брусарци. В залата присъства 13 общински съветници, на лице 
е кворум и заседанието на Общински съвет е законно.  Уважаеми колеги общински съветници, 
преди да пристъпим към обсъждане на дневния ред ви уведомявам, че са постъпили извънредни 
Докладни записки.  
 

1. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 
Участие на Община Брусарци в процедура за кандидатстване по Програма за 
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развитие на селските райони, Мярка 313 „Насърчаване на туристическите 
дейности”. 

      Докладва: Христлена Асенова Цветанова – Директор Дирекция „ОТСИПХД” 
 

2. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 
Актуализация на капиталовите разходи до 07.12.2011г. на Община Брусарци. 

           Докладва: Емилия Алексиева Иванова – Директор Дирекция „АИО и ФСД” 
 

3. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци 
относно: Допълнение на Решение № 2 от Протокол 2/25.11.2011г. 

Докладва: Галина Арсенова – Секретар Община Брусарци  
 

4. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци 
относно: Отпускане на еднократна помощ на Слави петров Славчев, с. Княжева 
махала, общ. Брусарци. 

Докладва: Наталия Руменова Димитрова – Зам. Кмет Община Брусарци  
 

КАТЯ ДОДЕВА: Уважаеми колеги, който е съгласен така постъпилите извънредни докладни 
да бъдат включени в дневния ред, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за допълнение на Дневния ред беше гласувано: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 

 
КАТЯ ДОДЕВА: Предварително ви е раздаден дневен ред. Имате ли други съображения, 
предложения по дневния ред. Имате ли други предложения към дневния ред колеги, ако не да 
преминем към гласуване. Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да гласува 
„ЗА”. 
 
Предложението за Дневния ред беше гласувано: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Докладна записка от Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 

относно: Обсъждане и Приемане на Правилник за организацията и дейността на 
Общински Съвет Брусарци, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация. 

Докладва: Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 
 

2. Докладна записка от Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 
относно: Избор на Зам. Председател на Общински Съвет Брусарци. 

   Докладва: Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 
 
3. Докладна записка от Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 

относно: Създаване и попълване състава на постоянните комисии на Общински 
Съвет Брусарци и Комисията за предотвратяване и разкриване конфликт на 
интереси. 

   Докладва: Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 
 
4. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци 

относно: Предложение за промяна в числеността и организационната структура 
на общинска администрация и местните дейности считано от 01.01.2012г. 

   Докладва: Галина Арсенова – Секретар Община Брусарци  
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5. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Изпълнение Бюджета на Община Брусарци за периода 01.01.2011г. – 30.10.2011г. 
           Докладва: Емилия Алексиева Иванова – Директор Дирекция „АИО и ФСД” 
 
6. Докладна записка от Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 

относно: Определяне представител на общински съвет в Общото събрание на 
Националното сдружение на общините в РБ. 

   Докладва: Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 
 
7. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост. 
   Докладва: Бистра Димитрова Борисова – Ст. Експерт „ОС, ПСД, К и СД” 
 
8. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Продължаване срока на договори за наем, сключени на 20.10.2008г. между Община 
Брусарци и ЕТ “Деси – Светла Симеонова” гр. Варна . 

   Докладва: Бистра Димитрова Борисова – Ст. Експерт „ОС, ПСД, К и СД” 
 
9. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Продължаване срока на договор за наем, сключен на 29.11.2004г. между Община 
Брусарци и ЕТ “Гергана Станоева” гр. Брусарци . 

   Докладва: Бистра Димитрова Борисова – Ст. Експерт „ОС, ПСД, К и СД” 
 
10. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Възстановяване право на собственост върху имоти от общински поземлен фонд, в 
изпълнение на § 27, ал. 2, т. 1 от ПЗР на ЗИД ЗСПЗЗ. 

               Докладва: Христлена Асенова Цветанова – Директор Дирекция „ОТСИПХД” 
 
11. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Участие на Община Брусарци в процедура за кандидатстване по Програма за 
развитие на селските райони, Мярка 313 „Насърчаване на туристическите 
дейности”. 

              Докладва: Христлена Асенова Цветанова – Директор Дирекция „ОТСИПХД” 
 
12. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци относно: 

Актуализация на капиталовите разходи до 07.12.2011г. на Община Брусарци. 
                  Докладва: Емилия Алексиева Иванова – Директор Дирекция „АИО и ФСД” 
 
13. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци 

относно: Допълнение на Решение № 2 от Протокол 2/25.11.2011г. 
   Докладва: Галина Арсенова – Секретар Община Брусарци  
 
14. Докладна записка от Наташа Михайлова Димитрова – Кмет Община Брусарци 

относно: Отпускане на еднократна помощ на Слави Петров Славчев, с. Княжева 
махала, общ. Брусарци. 

   Докладва: Наталия Руменова Димитрова – Зам. Кмет Община Брусарци  
 
15. ПИТАНИЯ 

 
 

По първа точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Дами и господа общински съветници по точка първа от дневния ред, както е 
известно на второто заседание на общинския съвет се утвърди комисия, която да работи по 
Правилника за организация и дейността на ОбС, неговите комисии. Комисията работи сериозно 
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и целта беше да се създадат едни живи норми, които да подобрят и да улеснят нашата работа 
през предстоящите 4 години. Давам думата за изказвания по въпроса за приемането на 
правилника за работа на ОбС и за становище на временната комисия.  
 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА:  

- чл. 9, ал. 3 - за мен това е правен абсурд, защото в т. 18 на чл. 10, ал. 1 съвсем законово е 
написано - подписва всички договори председателя с физически и юридически лица -
предлагам да отпадне.  

- Чл.20, ал. 2 - смятам че имаме юрист на общината, който призовавам да присъства на  
всички заседания на общински съвет, който може да решава тия проблеми - предлагам да 
отпадне. 

- Чл. 24, ал. 3 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 26, т. 3 и т. 5 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 29, ал. 2 и ал. 7- да отпадне и да са открити. 
- Чл. 36, ал. 1 и 2 - да отпадне и да са открити. 
- Чл. 38 - да се обясни кой са редовни и кой извънредни и чл. 38 и 40 предлагам да 

отпадне. 
- Чл. 44, ал. 1 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 53 - предлагам да се допълни При прекратяване на дебатите. 
- Чл. 98, ал. 2 - предлагам да няма привилегия, защото общинския съветник не може да 

има уважителни причини, защото в закона категорично е казано, че за времето в което 
общинския съветник работи в общинския съвет ползва служебен неплатен отпуск. 

- Чл. 64, ал. 3 - предлагам да се запише на всяко заседание камерата и диктофона да са 
включени. 

- Чл. 69, ал. 3 - предлагам да бъде - В края. 
- Чл. 75, ал. 3 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 98, ал. 5 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 104, ал. 2 - предлагам да не се уточнява броя. 
- Чл. 104, ал. 2 и 3 - предлагам да отпадне. 

 
КАТЯ ДОДЕВА: Други предложения? 
 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: 

- Чл. 10, ал. 2 - предлагам да 50%. 
- Чл. 11, ал. 1, т. 4 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 11, ал. 2 - предлагам да бъде възнаграждение като на общинския съветник - 120лв . 
- Чл. 21, ал. 1, т. 1 - предлагам да се обясни числеността. 
- Чл. 24, ал. 3 - предлагам да бъде възнаграждение като на общинския съветник - 120лв 
- Чл. 69, ал. 4 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 69, ал. 5 - предлагам да отпадне. 
- Чл. 76, ал. 3 - предлагам да се допълни и от кмета на общината. 
- Чл. 92, ал. 2 - предлагам да бъде с решение на ОбС. 
- Чл. 93, ал. 1 - предлагам да бъде на заседание ОбС. 
- Чл. 98, ал. 1 - възнаграждение на общинския съветник - 120лв 

 
ДИМИТЪР МИТОВ: Сега се чувствам много неловко. Не трябваше да правим такава комисия, 
а трябваше да се направим заседание на целия общински съвет. Ние тогава за какво работихме 
като сега преправяме всичко. Не обвинявам никого от колегите, но предлагам точката да 
отпадне от дневния ред и да я гледаме в понеделник на комисия и пак да правим сесия. То 
половината от нещата отпаднаха. 
ЮЛИЯ КАМЕНОВА: Предлагам точката да отпадне. 
АСЕН АРСЕНОВ: Преди да отпадне, комисията същата ли ще бъде? 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Целия ОбС. 
АСЕН АРСЕНОВ: Нека да нахвърляме нещата, които всеки един предлага. 

- възнаграждение на Председателя – 50% 
- възнаграждение на Зам. Председателя – 20% 
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- възнаграждение на общински съветник – 120лв. 
- възнаграждение на Председател на постоянна комисия – 150лв. 

 
КАТЯ ДОДЕВА: Има постъпило предложение от г-жа Юлия Каменова и от г-н Димитър 
Митов за отпадане на тази точка. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Предлагам да отложим заседанието за утре и ако трябва да работим 
целия ден.  
ВАЛЕНТИН ВАСИЛЕВ: Защо да отлагаме цялото заседание?  
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Защото следващите точки касаят правилника. Не може без 
правилника да се работи. 
ДИМИТЪР МИТОВ: Предлагам да останат точките, които трябва да се приемат. 
ДИМИТЪР МИТОВ: Предлагам да отложим правилника и да гледаме и гласуваме т. 5, 7, 8 и 
9. 
НАТАША ДИМИТРОВА: Има постъпили предложения за промяна, нека всяко едно да се 
гласува.  
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Дневния ред вече е гласуван.  
КАТЯ ДОДЕВА: Който е съгласен правилника да бъде гласуван по глави с предложенията и 
измененията, моля да гласува „ЗА”.  
 
 
Предложението за разглеждане и гласуване на правилника по глави с направените предложения 
за изменения: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
 

ВЕЛЬО ВЕЛЕВ:  
- Чл. 11 - предлагам да отпадне: 
- Чл. 21, ал. 1 - предлагам да бъде: 

Чл. 21. (1) Общинският съвет избира постоянни комисии по следните направления и 
численост: 

1. Комисия по финанси, общинска собственост, устройство на територията, 
местно развитие, инвестиции и транспорт, Програми, Проекти, Мерки, 
Евроинтеграция и Инвестиционна политика – 7 съветника; 

2. Комисия по Образование, Култура, Здравеопазване, Спорт и Хуманитарни 
дейности и за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 5 
съветника; 

- Предлагам при отсъствие на Председателя на ОбС да се замества от Председателя на 
комисията по финансови въпроси. 

 
КАТЯ ДОДЕВА: За комисията за конфликт на интереси изискването е тя да бъде 
самостоятелна. 
 
ВЕЛЬО ВЕЛЕВ: Разберете че комисия от 3 човека какво ще решава. Добре предлагам 

- Чл. 21, ал. 1 и чл. 22, ал. 2 - предлагам да бъдат: 
Чл. 21. (1) Общинският съвет избира постоянни комисии по следните направления и 

численост: 

1. Комисия по финанси, общинска собственост, устройство на територията, 
местно развитие, инвестиции, транспорт, Програми, Проекти, Мерки, 
Евроинтеграция и Инвестиционна политика – 7 съветника; 

2. Комисия по Образование, Култура, Здравеопазване, Спорт и Хуманитарни 
дейности – 5 съветника; 

Чл. 22. (2) Общинският съвет избира смесени постоянни комисии по следните направления и 
численост: 
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1. Комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 5 съветника 

 
КАТЯ ДОДЕВА: Ако няма други предложения колеги, за прекратяване на дебатите, който е 
съгласен моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за прекратяване на дебатите: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
 

КАТЯ ДОДЕВА: Преминаваме на гласуване по глави, както се разбрахме. По глава първа - 
общи положение няма предложения. Който е съгласен Глава първа с този текст да се приеме 
моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава първа: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
 

КАТЯ ДОДЕВА: Глава втора – устройство и конституиране на общинския съвет, няма 
постъпили предложения. Който е съгласен Глава втора с този текст да се приеме моля да 
гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава втора: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава трета – ръководни органи: 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 9, ал. 3 – да отпадне 
 
Предложение – чл. 9, ал. 3 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  6, “против” – 0, “въздържал се” -  7 ; 
НЕ СЕ ПРИЕМА 
 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Предлагам прегласуване. 
ЦВЕТАН ЖИВКОВА: Прави разяснения по направеното предложение. Явно колегите не са 
разбрали. Предложих тази алинея да отпадне, защото тя противоречи на чл. 10,ал. 1, т .18. Ал. 3 
не отговаря на ЗМСМА. 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Постъпило е предложение за прегласуване. Който съгласен чл. 9, ал. 3 да 
отпадне, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложение – чл. 9, ал. 3 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 10, ал. 2 – да бъде 50% 
 
Предложение – чл. 10, ал. 2 – да бъде 50%: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 0, “въздържал се” -  3 ; 
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- Предложение от Деми Димитров – чл. 11, ал. 1, т. 4 – да отпадне 
 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Има предложение за целия чл. 11 да отпадне. 
КАТЯ ДОДЕВА: Има предложение от Вельо Велев да отпадне чл. 11 – целия. 
 

- Предложение от Вельо Велев – чл. 11 – да отпадне 
 
Предложение – чл. 11 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  3, “против” – 7, “въздържал се” -  3 ; 
НЕ СЕ ПРИЕМА 
 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 11, ал. 1, т. 4 – да отпадне 
 
Предложение – чл. 11, ал. 1, т. 4 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 1, “въздържал се” -  2 ; 
 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 11, ал. 2 – възнаграждение от 120лв 
 
Предложение – чл. 11, ал. 2 – възнаграждение от 120лв: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  3, “против” – 6, “въздържал се” -  4 ; 
НЕ СЕ ПРИЕМА 
 
 

- Предложение от Асен Арсенов – чл. 11, ал. 2 – възнаграждение в размер на 20% от 
основното месечно възнаграждение на Кмета на общината 

 
Предложение – чл. 11, ал. 2 – възнаграждение от 20% от основното месечно възнаграждение на 
Кмета на общината: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  7, “против” – 2, “въздържал се” -  4 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: : Глава трета – ръководни органи. Който е съгласен Глава трета с така 
направените изменения да бъде в този вид, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава трета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 1, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава четвърта – групи общински съветници, няма постъпили 
предложения. Който е съгласен Глава четвърта да се приеме с този текст моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава четвърта: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
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КАТЯ ДОДЕВА: Преминаваме към Глава пета – работни органи на общинския съвет: 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 20, ал. 2 – да отпадне 
 
Предложение – чл. 20, ал. 2 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 

- Предложение от Вельо Велев – чл. 21, ал. 1 – да бъде със следния текст: 
 

Чл. 21. (1) Общинският съвет избира постоянни комисии по следните направления и 
численост: 

1. Комисия по финанси, общинска собственост, устройство на територията, 
местно развитие, инвестиции, транспорт, Програми, Проекти, Мерки, 
Евроинтеграция и Инвестиционна политика – 7 съветника; 

2. Комисия по Образование, Култура, Здравеопазване, Спорт и Хуманитарни – 5 
съветника; 

 
Предложение – чл. 21, ал. 1: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 1, “въздържал се” -  0 ; 
 

 
- Предложение от Вельо Велев – чл. 22, ал. 2 – да бъде със следния текст: 
 

Чл. 22.  (2) Общинският съвет избира смесени постоянни комисии по следните 
направления и численост: 

1. Комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 5 съветника 
 
Предложение – чл. 22, ал. 2: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 24, ал. 3 – да бъде възнаграждението равно на 
възнаграждението на общински съветник 

 
Предложение – чл. 24, ал. 3 – да бъде възнаграждението равно на възнаграждението общински 
съветник: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 3, “въздържал се” -  0 ; 
 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 26, т. 3 и 5 – да отпадне 
 
Предложение – чл. 26, т. 3 и 5 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 29, ал. 2 – да отпадни чл. 29 ал. 7 да бъде – На 
заседанията на постоянните комисии присъстват специалисти от общинската 
администрация, отговорни по въпросите обсъждани от комисията 
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Предложение – чл. 29, ал. 2 – да отпадне и чл. 29 ал. 7 – да са открити: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
СЛАВЧО СЛАВЧЕВ: Предлагам 10 мин. почивка. 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава пета – работни органи на общинския съвет. Който е съгласен Глава 
пета с така направените изменения да се приеме, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава пета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Има постъпило предложение за 10 мин. почивка. Давам 10 мин. почивка. 
 
……………………………………………………………………………………………………………. 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Всички общински съветници са налице. Преминаваме към Глава шеста – 
заседания на общинския съвет:  
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 36, ал. 1 – да бъде: 
Чл. 36. (1) Заседанията на Общинския съвет и на неговите комисии са открити. По 

изключение Общинският съвет може да реши отделни заседания да са закрити. 
 
Предложение – чл. 36, ал. 1: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 38 – да отпадне: 
 
АСЕН АРСЕНОВ: В училището например, на Педагогическия съвет, тези които са 
планувани са редовни, тези които не са планувани са извънредни. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Оттеглям предложението.  
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 40 – да отпадне: 
 
Предложение – чл. 40 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 44, ал. 2, т. 1 – да отпадне: 
 
Предложение – чл. 44, ал.2, т.1 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 53 – да отпадне: 
 
Предложение – чл. 53 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
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Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава шеста – заседания на общинския съвет. Който е съгласен Глава 
шеста да бъде с този текст и направените към него изменения, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава шеста: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава седма – ред за внасяне, разглеждане на проекти и вземане на 
решения на общинския съвет: 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 64 – да се добави ал. 5 както следва: 
Чл. 64. (5) На всяко Заседание на Общинския съвет диктофона и камерата да бъде включени. 
 

 
Предложение – чл. 64, ал. 5 – да се допълни: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 2, “въздържал се” -  1 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава седма – ред за внасяне, разглеждане на проекти и вземане на 
решения на общинския съвет. Който е съгласен Глава седма да бъде с този текст и 
направените към него изменения, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава седма: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава осма – контрол и питания към кмета: 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 69 – да бъде: 
        Чл. 69. (3) Питанията на общинските съветници се оповестяват или поставят в края 

на редовно заседание на Общинския съвет. 
 
Предложение – чл. 69, ал. 3 – в края: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
 
- Предложение от Деми Димитров – чл. 69, ал. 4 – да отпадне: 

 
Предложение – чл. 69, ал. 4 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
 
 
- Предложение от Деми Димитров – чл. 69, ал. 5 – да отпадне: 

 
Предложение – чл. 69, ал. 5 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
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ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Предлагам да отпадне чл. 70 да отпадне. Отворете закона и ще видите 
на всеки общински съветник какво е неговото задължение. 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 70 – да отпадне: 
 
Предложение – чл. 70 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава осма – контрол и питания към кмета. Който е съгласен Глава осма с 
така направените изменения да се приеме, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава осма: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава девета – общински съветник: 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 75, ал. 3 – да отпадне: 
         

Предложение – чл. 75, ал. 3 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  1, “против” – 8, “въздържал се” -  4 ; 
НЕ СЕ ПРИЕМА 
 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Оттегля предложението за изменение на чл. 76, ал. 3. 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава девета – общински съветник. Който е съгласен Глава девета да бъде 
с този текст и направените към него изменения, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава девета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава десета – поведение на общинските съветници. Няма постъпили 
предложения. Който е съгласен Глава десета да бъде приета в този вид, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава десета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава единадесета – международни връзки на общински съвет – 
Брусарци. Сдружаване на общината: 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 92, ал. 2 – да стане: 
Чл. 92. (2) Предложение за изпращане на делегации на Общински съвет в чужбина, както 

и приемане на чужди делегации, се обсъжда и решава от Общинския съвет. 
         

Предложение – чл. 92, ал. 2: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1 ; 
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- Предложение от Деми Димитров – чл. 93, ал. 1 – да стане: 
Чл. 93. (1) Проект на договор за сдружаване се разглежда на заседание на Общинския 

съвет. 
         

Предложение – чл. 93, ал. 1: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава единадесета – международни връзки на общински съвет – 
Брусарци. Сдружаване на общината. Който е съгласен Глава единадесета да бъде с този текст 
и направените към него изменения, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава единадесета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава дванадесета – финансово осигуряване на общинския съвет и 
взаимодействие с общинската администрация: 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 98, ал. 1 – да стане: 
Чл. 98. (1) За участието и работата си в заседанията на Общинския съвет и неговите 

комисии, Общинските съветници получават възнаграждение 120лв. 
 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: И аз имах предложение г-жо Председател. Аз направих предложение 
за 40% от средната брутна заплата. И ще се обоснова, защото чл. 99 казва от начислените 
възнаграждения се правят удръжки съгласно чл. 38 от Закона за облагане доходите на 
физическите лица, както и осигурителни вноски по Кодекса за задължително обществено 
осигуряване, Закона за здравно осигуряване и Закона за закрила при безработица, така че 
възнагражденията се облагат с всички тези  проценти и съответно колеги искам да ви обясня. 
Вие видяхте, че когато се гласуваше заплата на кмета на общината, стана въпрос каква е била на 
предишния кмет и каква е. Заплатата на г-жа Михайлова е 1240лв, защото заплатата на г-жа 
Каменова, Дачко ти тогава каза че имало инфлация, ами то и за общинските съветници има 
инфлация. Така че точно затова сме дошли. Ние сме дошли да работим за хората и работим. 
КАТЯ ДОДЕВА: Нека гласуваме по реда на постъпилите предложения. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: И искам да се обоснова. Инфлацията, както се е качвала за 
общинската администрация, така се е качвала и за общинските съветници. Аз предлагам 
общинските съветници да си получат заслуженото, а те имат право да даряват, където пожелаят. 
КАТЯ ДОДЕВА: Много се извинявам г-жо Живкова, само формулирайте предложението. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Предложих 40% от средната брутна заплата, както пише в Закона. 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Добре, нека да гласуваме по реда на постъпилите предложения. 
Предложението на Деми Димитров. 
 

- Предложение от Деми Димитров – чл. 98, ал. 1 – да стане: 
Чл. 98. (1) За участието и работата си в заседанията на Общинския съвет и неговите 

комисии, Общинските съветници получават възнаграждение 120лв. 
 
Предложение – чл. 98, ал. 1: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  8, “против” – 1, “въздържал се” -  4 ; 
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КАТЯ ДОДЕВА: Приема се. Колеги нека да прогласуваме и предложението на г-жа Живкова. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Не, то няма смисъл. 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 98, ал. 5 – да отпадне. 
 

Предложение – чл. 98, ал. 5 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  1, “против” – 7, “въздържал се” -  5 ; 
НЕ СЕ ПРИЕМА 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава дванадесета – финансово осигуряване на общинския съвет и 
взаимодействие с общинската администрация. Който е съгласен Глава дванадесета да бъде с 
този текст и направените към него изменения, моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава дванадесета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава тринадесета – взаимодействие с общинската администрация: 
 

- Предложение от Цветана Живкова – чл. 104, ал. 2 – да отпадне. 
 

Предложение – чл. 104, ал. 2 – да отпадне: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Глава тринадесета – взаимодействие с общинската администрация. 
Който е съгласен Глава тринадесета да бъде с този текст и направените към него изменения, 
моля да гласува „ЗА”. 
 
Предложението за гласуване на Глава тринадесета: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Колеги преминаваме към гласуване на целия правилник с направените 
изменения и допълнения Който е съгласен с така предложения текст на Правилника за 
организация на работата на Общински Съвет Брусарци, неговите комисии и взаимодействието 
му с Общинска администрация и направените изменения и допълнения към него, моля да 
гласува „ЗА”. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 7 
 

На основание  чл. 21, ал. 3 от ЗМСМА, Общински съвет Брусарци Приема Правилник за 
организацията и дейността на Общински Съвет Брусарци, неговите комисии и взаимодействието му 
с общинска администрация. 
  
Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1; 
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По втора точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Преминаваме към точка 2 от дневния ред. Докладна записка от Катя Крумова 
Додева, относно избор на Зам. Председател на ОбС Брусарци. Дами и господа на основание  чл. 
24, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 5, ал. 4 от Правилника за организацията и дейността на 
Общински Съвет Брусарци, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация предлагам да изпълним правилата за избор на Зам. Председател, т.е. тайно 
гласуване и съответно комисия, която да обяви резултата. Според правилника давам 
възможността за предложения. 
 
ЮЛИЯ КАМЕНОВА: Предлагам Димитър Митов. 
ЙОРДАН ЙОРДАНОВ: Предлагам Асен Арсенов. 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Предлагам Славчо Кирилов. 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Който е съгласен да прекратим разискванията относно кандидатурата за Зам. 
Председател. 
 
Гласували за прекратяване на предложенията: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Колеги трябва да изпълним и процедурата за избор на комисия. Моля да 
направите предложения за попълване състава на комисията, която да проведе избора и да е от 3 
члена. 
 
ЙОРДАН ЙОРДАНОВ: Предлагам Вельо Велев за Председател. 
ГЕОРГИ ЦЕНОВ: Предлагам Йордан Йорданов за член на комисията. 
ЙОРДАН ЙОРДАНОВ: Предлагам Валери Тодоров за член на комисията. 
 
Гласували за състава на комисията за Зам. Председател: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Колеги обявявам 10 мин. Почивка за подготовка на бюлетините. 
 
……………………………………………………………………………………………………………. 
 
 
ВЕЛЬО ВЕЛЕ: Резултатите от работата на комисията и проведеното тайно гласуване за Зам. 
Председател са: За Арес Арсенов – 7 гласа, за Димитър Митов – 5 гласа, за Славчо Славчев 
няма гласували и има една празна бюлетина. 

1.На заседанието на ОбС - присъствуват 13 общински съветници, от общ брой 13 съветници.  
2.Гласували са - 13  общински съветници. 
3.В избирателна кутия са намерени 13 бр. пликове. 
4.Брой на действително подадените бюлетини – 12. 
5.Брой недействителни бюлетини – 1. 

“ЗА” Асен Димитров Арсенов – 7 
“ЗА” Димитър Маринов Митов – 5 

На основание на получените при избора резултати Асен Димитров Арсенов е избрана за Зам. 
Председател на Общинския Съвет Брусарци. 
 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 8 
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На основание  чл. 24, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 5, ал. 4 от Правилника за 
организацията и дейността на Общински Съвет Брусарци, неговите комисии и взаимодействието му 
с общинска администрация, Общински Съвет Брусарци избира Зам. Председател на Общинска 
Съвет Брусарци - Асен Димитров Арсенов. 
 
Гласували: 
От общ брой съветници – 13. Гласували : 7 -  гласа ”за” Асен Димитров Арсенов,  5 -  гласа”за” 
Димитър Маринов Митов и 1 невалидна бюлетина. 
 
 
 
По трета точка:  

КАТЯ ДОДЕВА: Преминаваме към точка три от дневния ред, Докладна записка от Катя 
Крумова Додева относно създаване и попълване състава на  постоянните комисии на Общински 
съвет Брусарци и комисията за конфликт на интереси. Дами и господа с приетия Правилник 
гласувахме комисиите да бъдат 3 на брой, като 1 и 3 комисия ги обединихме. Определихме 
комисиите и броя на членовете: 

1. Комисия по финанси, общинска собственост, устройство на територията, 
местно развитие, инвестиции, транспорт, Програми, Проекти, Мерки, 
Евроинтеграция и Инвестиционна политика – 7 съветника; 

2. Комисия по Образование, Култура, Здравеопазване, Спорт и Хуманитарни 
дейности– 5 съветника; 

3. Комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси – 5 
съветника 

 
 

КАТЯ ДОДЕВА: Предложения за попълване състава на Комисията по финанси, общинска 
собственост, устройство на територията, местно развитие, инвестиции, транспорт, 
Програми, Проекти, Мерки, Евроинтеграция и Инвестиционна политика – 7 съветника. 
 
 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Предлагам Асен Арсенов за член и Председател на комисията по 
бюджет и финанси. 
ЙОРДАН ЙОРДАНОВ: Предлагам Славчо Славчев за член и Председател. 
АСЕН АРСЕНОВ: За Председател на комисията си правя отвод. 
ВАЛЕНТИН ВАСИЛЕВ: Димитър Митов и Вельо Велев. 
ЮЛИЯ КАМЕНОВА: Деми Димитров. 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Правя си отвод. 
СЛАВЧО СЛАВЧЕВ: Йордан Йорданов. 
АСЕН АРСЕНОВ: Юлия Каменова. 
ЮЛИЯ КАМЕНОВА: Отвод. 
АСЕН АРСЕНОВ: Валери Тодоров. 
ВАЛЕНТИН ВАСИЛЕВ: Георги Ценов. 
 
Гласували за състава на комисията: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  12, “против” – 0, “въздържал се” -  1; 
 
 
Гласували по предложение за Славчо Славчев за Председател на комисията: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 0, “въздържал се” -  3; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Предложения за попълване състава на Образование, Култура, 
Здравеопазване, Спорт и Хуманитарни дейности – 5 съветника. 
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ВАЛЕНТИН ВАСИЛЕВ: Деми Димитров за Председател. 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Правя си отвод. 
ДИМИТЪР МИТОВ: Юлия Каменова. 
ГЕОРГИ ЦЕНОВ: Асен Арсенов. 
ВАЛЕНТИН ВАСИЛЕВ: Деми Димитров за член. 
ЙОРДАН ЙОРДАНОВ: Лилия Петрова. 
ВЕЛЬО ВЕЛЕВ: Валентин Василев. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Арес Арсенов за Председател. 
 
Гласували по предложение състав на комисията и Асен Арсенов за Председател на комисията: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
КАТЯ ДОДЕВА: Предложения за попълване състава на Комисията за предотвратяване и 
разкриване на конфликт на интереси – 5 съветника. 
 
ГЕОРГИ ЦЕНОВ: Валентин Василев. 
ВЕЛЬО ВЕЛЕВ: Цветана Живкова за член и Председател. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Йордан Йорданов. 
ЮЛИЯ КАМЕНОВА: Вельо Велев. 
ЦВЕТАНА ЖИВКОВА: Лилия Петрова. 
 
Гласували по предложение състав на комисията и Цветана Живкова за Председател на комисията: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 9 
 

На основание  чл. 21, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА, Общински съвет реши:  
1. Създава Комисия по финанси, общинска собственост, устройство на територията, местно 

развитие, инвестиции, транспорт, програми, проекти, мерки, Евроинтеграция и инвестиционна 
политика, както следва: 

1. Славчо Кирилов Славчев - Председател; 
2. Асен Димитров Арсенов; 
3. Димитър Маринов Митов; 
4. Вельо Цветанов Велев; 
5. Йордан Владиславов Йорданов; 
6. Георги Димитров Ценов; 
7. Валери Любенов Тодоров. 
 

2. Създава Комисия по Образование, Култура, Здравеопазване, Спорт и Хуманитарни 
дейности, както следва: 

1. Асен Димитров Арсенов - Председател; 
2. Юлия Робинзонова Каменова; 
3. Деми Борисов Димитров; 
4. Лилия Владимирова Петрова; 
5. Валентин Петров Василев. 

 
3. Създава Комисия за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси, както 

следва: 
1. Цветана Иванова Живкова - Председател.; 
2. Валентин Петров Василев; 
3. Йордан Владиславов Йорданов; 
4. Вельо Цветанов Велев; 
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5. Лилия Владимирова Петрова. 
 

Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
По четвърта точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Дами и господа преминаваме към четвърта точка от дневния ред, 
Предложение за промяна в числеността и организационната структура на общинска 
администрация и местните дейности считано от 01.01.2012г. Докладва Галина Арсенова. 
ГАЛИНА АРСЕНОВА: Чете и разяснява. 
ЙОРДАН ЙОРДАНОВ: Предлагам 10 мин. Почивка. 
КАТЯ ДОДЕВА: Има постъпило предложение за 10 мин. почивка. Давам 10 мин. почивка. 
 
…………………………………………………………………………………………………………… 
 
Гласували за прекратяване на дебатите: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 10 
 

Общински съвет Брусарци на основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от ЗМСМА и във връзка с писмо с 
Изх. № ФО-59/18.11.2011г. на Министъра на финансите одобрява структура за управление на 
общинска администрация, кметствата на територията на общината и местните дейности, считано от 
01.01.2012г., както следва: 
 
І. Общинска администрация и кметства 
 
А. Кабинет на кмета 
 Кмет община 
 Зам. Кмет – 2 щ. бр. 
 Кметове на кметства – 4 щ. бр. 
 Кметски наместници – 3 щ. бр. 
 Секретар 
 Служител по сигурността на информацията 

 
Б. Обща администрация 
 Дирекция „Административно информационно обслужване и финансово стопански дейности” 

– 9 щ. бр. 
 

В. Специализирана администрация 
 Дирекция „Общинска техническа служба, икономическа политика и хуманитарни дейности” – 

7 щ. бр. 
 
Г. Други /специалисти в кметства/ - 4 щ. бр. в т.ч. 
 Кметство Василовци – 1  
 Кметство Дондуково – 1 
 Кметство Крива бара – 1 
 Кметство Смирненски – 1 

…………………………………………………………………………………….. 
ОБЩО 32 ЩАТНИ БРОЙКИ 
  
 
ІІ. Местни дейности 
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1. Дейност „ДСП” - 8 щ. бр. 
2. Дейност „ПВЗ” - 3 щ. бр. 
3. Дейност „Чистота” - 5 щ. бр. 
4. Дейност „Други дейности по икономиката” - 9,5 щ. бр. 
5. Дейност „Автотранспорт” - 1 щ. бр. 
6. Дейност „Други дейности по образованието” - 3 щ. бр. 
7. Дейност „Клуб на пенсионера” – 0,5 щ. бр. 

…………………………………………………………………………………….. 
ОБЩО 30 ЩАТНИ БРОЙКИ 
 
 
Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
По пета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Изпълнение Бюджета на 
Община Брусарци за периода 01.01.2011г. – 30.10.2011г., докладва Емилия Алексиева. 
ЕМИЛИЯ АЛЕКСИЕВА: Чете и разяснява. 
 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 11 
 

Общински съвет гр.Брусарци на основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА  приема отчета за 
изпълнение бюджета на общината към 30.10.2011г. 
 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 

6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 

 
 
По шеста точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Катя Крумова Додева за Определяне представител на 
общински съвет в Общото събрание на Националното сдружение на общините в РБ. Моля 
за вашите предложения за делегат и заместни делегат. 
 
ВАЛЕНТИН ВАСИЛЕВ: Катя Додева за делегат.  
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ЮЛИЯ КАМЕНОВА: Валентин Василев за заместник. 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 12 
 

На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.12, ал.2 и чл.27, ал.1 от Устава на НСОРБ, 
общинският съвет  
 

РЕШИ: 
 
 1. Определя за делегат в Общото събрание на Националното сдружение на общините в 
Република България представителя на общинския съвет: 

- Катя Крумова Додева – Председател Общински Съвет Брусарци 
 2. При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание на Общото 
събрание, той ще бъде заместван от 

- Валентин Петров Василев – Общински съветник 
 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 

6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 

 
 
По седма точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Отдаване под наем на част от 
имот публична общинска собственост., докладва Бистра Димитрова. 
БИСТРА ДИМИТРОВА: Чете и разяснява. 
 
ДЕМИ ДИМИТРОВ: Предлагам договора да бъде за 3 години.  
КАТЯ ДОДЕВА: Който е съгласен да приемем проекта за решение с направеното предложение 
за 3 години, моля да Гласува „ЗА”.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 13 
 

       На основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската 
собственост, ОбС гр.Брусарци 

Р Е Ш И : 
 

         1. Открива процедура за отдаване под наем за срок от ТРИ години на част от имот публична 
общинска собственост, а именно : помещение от 12 кв.м., находящо се в имот 428 в квартал 7 по 
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плана на с.Василовци, на първия етаж в Административната сграда на Кметство с.Василовци, 
общ.Брусарци. 
         2. Възлага на Кмета на общината да приведе в изпълнение процедура по отдаване под наем  
чрез публично оповестен търг. 

 
 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 

6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 
 
 
По осма точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Продължаване срока на 
договори за наем, сключени на 20.10.2008г. между Община Брусарци и ЕТ “Деси – Светла 
Симеонова” гр. Варна, докладва Бистра Димитрова. 
БИСТРА ДИМИТРОВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 14 
 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с §78, ал. 2 от ПЗР към Закона за 
изменение и допълнение на ЗОС, ОбС гр. Брусарци 

Р Е Ш И : 
        Продължава срока на договори за наем на  имот  общинска собственост : 
        -  помещение от 24 кв.м., находящо се в СИЦ гр.Брусарци,  
        - помещение от 70 кв.м., находящо се в ПИ №345, кв.3 по регулационния план на 
с.Смирненски, общ.Брусарци, сключени на 20.10.2008 г. между Община Брусарци и ЕТ „Деси-
Светла Симеонова” гр.Варна, за срок от 1 /една/ година. 

 
 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 
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6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 

 
 
 
По девета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Продължаване срока на 
договор за наем, сключен на 29.11.2004г. между Община Брусарци и ЕТ “Гергана 
Станоева” гр. Брусарци, докладва Бистра Димитрова. 
БИСТРА ДИМИТРОВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 15 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с §78, ал. 2 от ПЗР към Закона за 
изменение и допълнение на ЗОС, ОбС гр.Брусарци 

Р Е Ш И : 
         Продължава срока на договор за наем на  имот  общинска собственост – помещение с площ от 
43 кв.м. /четиридесет и три кв.м./, находящо се в СИЦ гр.Брусарци, обл.Монтана, сключен на 
29.11.2004 г. между Община Брусарци и ЕТ „Гергана Станоева” гр.Брусарци, за срок от 1 /една/ 
година. 
 
 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 

6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 
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По десета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Възстановяване право на 
собственост върху имоти от общински поземлен фонд, в изпълнение на § 27, ал. 2, т. 1 от 
ПЗР на ЗИД ЗСПЗЗ., докладва Христлена Цветанова. 
ХРИСТЛЕНА ЦВЕТАНОВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 16 
 

            На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и във връзка с чл. 45ж, ал. 1 и ал. 2 от ППЗСПЗЗ и § 
27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ, Общински съвет Брусарци 

РЕШИ: 

            Дава съгласие да се предостави земя от Общинския поземлен фонд, представляващи 
земеделски имоти (земи по чл. 19 от ЗСПЗЗ) по КВС за възстановяване собствеността на: 
            Наследниците на Филип Симеонов Колов , бивш жител на с. Смирненски, за имоти № 091033, 
с площ 1,500 в местността Папрата  ; №085300 с площ 2,000  дка в местността Барата; №056010 с 
площ 0,755дка в местността Полето; №056011 с площ 0,695дка в местността Полето ; №086300 с 
площ 0,250дка в местността Барата ; №114029 с площ 1,000дка в местността Средни дол  признати  
по решение№928СМ/30.08.1999г. на ПК гр.Брусарци  за възстановяване правото на собственост 
на земи в съществуващи или възстановими стари реални граници в землището на село Смирненски.   
 
 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 

6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 

 
 
По единадесета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Участие на Община Брусарци в 
процедура за кандидатстване по Програма за развитие на селските райони, Мярка 313 
„Насърчаване на туристическите дейности”, докладва Христлена Цветанова. 
ХРИСТЛЕНА ЦВЕТАНОВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 17 
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                     На основание чл. 21 т. 23 от ЗМСМА Общински Съвет Брусарци дава съгласие Община 
Брусарци да кандидатства по мярка313 от Програма за развитие на селските райони  с проект 
„Развитие на туризма и спорта в общ. Брусарци“ и  декларира, че дейностите по проекта отговарят 
на приоритетите и целите , заложени в Плана за развитие на общината за периода 2007 – 2013 г. 

 
Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
По дванадесета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Актуализация на капиталовите 
разходи до 07.12.2011г. на Община Брусарци, докладва Емиля Алексиева. 
ЕМИЛИЯ АЛЕКСИЕВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 18 
 

      Общински съвет гр. Брусарци на основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.12, ал.3 
от ЗДБРБ за 2011г., приема да извърши вътрешни компенсирани промени на капиталовите разходи 
за период от 01.01.2011г. до 07.12.2011г. 
 

І. Целеви капиталови разходи 
№ НАИМЕНОВАНИЕ БИЛО СТАВА 
1. Ремонт общински път Дъбова махала-Княжева махала- 

Крива бара и Дъбова махала – Киселево 
53900 53900 

2. Закупуване на сметосъбирачна машина 18501 - 
3. Подобряване на площадно пространство за отдих с. Крива 

бара, Община Брусарци 
- 18501 

4. Основен ремонт тротоари гр. Брусарци 2782 2782 
5. Ремонт улично осветление гр. Брусарци 2532 2532 
 - Дъбова махала 189 189 
 - Смирненски  3113 3113 
 - Василовци      744 744 
6. Закупуване на тахографи -2бр.                    3600 3600 
7. Закупуване на изкукствена трева за спортна площадка 5801 5801 
8. Закупуване на климатик – Читалище Брусарци 900 900 
9. Изработване и поставяне на гише столова в Общинска 

администрация гр. Брусарци                                                                     
2638 2638 

 ВСИЧКО ЦЕЛЕВИ: 94700 94700 
 

ІІ. СОБСТВЕНИ СРЕДСТВА 
№ НАИМЕНОВАНИЕ БИЛО СТАВА 
1. Проекти  14901 13829 

2. Подобрявани площадно пространство за отдих в с. Крива 
бара, общ Брусарци 

- 1072 

3. Закупено ДМА Кметство с.Василовци 700 700 
4. Закупуване на ДМА в ОДЗ „Синчец” 1901 1901 
5. Оновен ремонт ЦДГ Крива бара 10475 10475 
6. Закупуване на ДМА в ЦДГ- оборудване 7774 7774 
7. Закупуване ДМА ЦДГ Крива бара- оборудване 1244 1244 
8. Ремонт ОУ Крива бара 1932 1932 
9. Ремонт ОУ Василовци 1978 1978 
10. Ремонт СОУ Брусарци 2336 - 
11. Закупуване на ДМА СОУ Брусарци- оборудване 3000 5336 
 ВСИЧКО СОБСТВЕНИ СРЕДСТВА: 46241 46241 
 ОБЩО: 140941 140941 
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ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Асен Димитров Арсенов    За 

2. Валери Любенов Тодоров   За 

3. Валентин Петров Василев   За 

4. Вельо Цветанов Велев За 

5. Георги Димитров Ценов За 

6. Деми Борисов Димитров За 

7. Димитър Маринов Митов За 

8. Йордан Владиславов Йорданов За 

9. Катя Крумова Додева ЗА 

10. Лилия Владимирова Петрова За 

11. Славчо Кирилов Славчев За 

12. Цветана Иванова Живкова За 

13. Юлия Робинзонова Каменова За 

 
 
По тринадесета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Допълнение на Решение № 2 от 
Протокол 2/25.11.2011г., докладва Галина Арсенова. 
ГАЛИНА АРСЕНОВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 19 
 

Общински съвет Брусарци на основание чл.21, ал.1, т.2 от ЗМСМА и във връзка с §3 от 
заключителните разпоредби на ЗАТУРБ, допълва Решение 2 от Протокол 2/25.11.2011г. като 
създава т. 2 със следния текст: 

Общински съвет Брусарци приема в кметствата с.Буковец, Киселево и Княжева махала да 
бъдат назначени кметски наместници. 
 
Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
 
По четиринадесета точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Докладна записка от Наташа Михайлова за Отпускане на еднократна 
помощ на Слави Петров Славчев, с. Княжева махала, общ. Брусарци, докладва Наталия 
Димитрова. 
НАТАЛИЯ ДИМИТРОВА: Чете и разяснява. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 20 
 

Общински съвет гр. Брусарци на основание чл. 21 т. 23 от ЗМСМА отпуска еднократна помощ 
на Слави Петров Славчев от с. Княжева махала, общ. Брусарци в размер на 550 /петстотин и 
петдесет/ лева. 
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Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 13.  
Гласували : “за” –  13, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
 
По петнадесета точка:  
По точка питания няма постъпили такива. 
 
 
След изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 18:20. 

 
 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК: (ПП)                                    ПРЕДСЕДАТЕЛ: (ПП)                    

          (Ц. Бориславова)                                                      (К. Додева) 
 
 

Изготвил: 
Цветелина Бориславова,  
Техн. сътрудник Общински съвет 
 


